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Nr. 592/11.02.2022. 

 
PROCES VERBAL 

 

           Incheiat astăzi 10 februarie 2022  în şedinţa ordinară a Consiliului local al comunei 

Mioarele , convocat în conformitate cu prevederile art.133, alin.2  din Ordonanţa de urgenţă a 

Guvernului nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, 
prin Dispoziţia primarului nr. 38  / 03.02.2022. 

         Sedinta se desfasoara la sediul primariei Mioarele , cu respectarea masurilor legale care 

se aplica pe durata starii de alerta , in vederea prevenirii si combaterii efectelor pandemiei de 

COVID -19 ; 

           In urma prezentei facuta de doamna secretar la şedinţă participă  toți cei 11 consilieri 

locali în funcţie.  

La şedinţă mai participă: -domnul Sucu Gheorghe  –primarul comunei Mioarele   , domnul 

consilier personal cabinet primar , Deca Ion, doamna contabila Pirnuta Steliana  şi doamna 

Balan Raluca Ana -secretarul general al comunei Mioarele ; 

          Doamna secretara citeste proiectul ordinii de zi  : 
 

1. Aprobarea procesului verbal al ședinței anterioare a Consiliului Local al 
comunei Mioarele ,jud Arges   

2. Proiect de hotărâre  cu privire la alegerea unui nou presedinte de sedinta .  
          Inițiator:  Sucu Gheorghe– primar; 

3. Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului de venituri si cheltuieli  pe 
anul 2022   

                                                                Initiator : Sucu Gheorghe - primar  

4. Diverse probleme supuse atenției Consiliului Local 
Se suplimenteaza ordinea de zi cu un proiect care are referat de aprobare , de specialitate si avizul 
comisiei 1 de specialitate  

Proiect de hotarare cu privire la demolarea cladirii Scoala Veche Suslanesti , comuna 
Mioarele , sat Suslanesti       
          Se supune la vot ordinea de zi suplimentata . 

     Ordinea de zi se voteaza in unanimitate . 11 voturi pentru 
Se trece la punctul 1 pe ordinea de zi : 

1. Aprobarea procesului  verbal al ședinței anterioare a Consiliului Local al 
comunei Mioarele ,jud Arges   

Procesul verbal al sedintei anterioare se voteaza cu 11 voturi pentru . 
2. Se trece la punctul 2 pe ordinea de zi : 

       Proiect de hotărâre  cu privire la alegerea unui nou presedinte de sedinta .  
Domnul consilier Postoaca il propune pe domnul Contor Romica ca nou presedinte de 
sedinta 
Se supune la vot si se voteaza cu 11 voturi pentru noul presedinte de sedinta , domnul 
consilier local Contor Romica  
Domnul presedinte de sedinta Contor Romica , trece la punctul 3 pe ordinea de zi : 

3. Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului de venituri si cheltuieli  pe 
anul 2022     



Domnul presedinte de sedinta citeste referatul de aprobare al domnului primar Sucu 

Gheorghe si raportul de specialitate al Compartimentului Contabilitate – taxe si 

impozite  apoi da cuvantul doamnei contabil pentru lamuriri . 

Doamna contabila  prezinta bugetul local de venituri si cheltuieli ,  pe capitole si 

subcapitole , oferind detaliat informatii cu privire la buget si unde se vor duce banii pe 

sectiuni si prioritati . 

Domnul consilier Postoaca  : Salariile ajung pentru tot anul 2022? 

Domnul primar : Ramanem descoperiti cam doua luni , la sfarsitul anului dar speram 

in urmatoarea rectificare sa completam . 

Domnul consilier local Postoaca : La P.U.G. ne ajung banii ? 

Doamna contabila : Da ! Eu zic ca 30000 ajung . 

Domnul consilier local Postoaca : Avand in vedere ca unele avize au expirat . 

Domnul consilier  local  Postoaca           : La punctul <Consolidarea si restaurarea 

monumentelor istorice> ce presupune ? 

Doamna contabila : Pentru monument ... 

Domnul consilier local Postoaca : La urmatorul punct ? Alte actiuni culturale 

..Muzeul ? 

Domnul primar : Da ..sa incercam sa amenajam si sa dotam cat de cat muzeul  

Domnul consilier local Matei : Niste manechine pot sa aduc eu .. 

Domnul primar : Da , sa facem si niste rafturi pe care sa punem exponatele si vedem 

poate mai gasim pe la batrani si altele . 

Domnul consilier local Postoaca : Intretinerea si iluminatul ? 

Doamna contabila : Anul trecut am platiti 12000 lei . 

Domnul consilier Postoaca : Ma bucur ca ati trecut aici gazele pentru ca altfel P.S D. 

nu vota bugetul . 

Doamna contabila : Vor mai fi si rectificari . Am mai prins la alimentarea cu apa la 

caietele de sarcini .Ne ar mai trebui inca vreo 600 mii lei 

Domnul consilier Postoaca : Avand in vedere cresterea preturilor .... 

Doamna contabila ; La imbracaminte asfaltica ar trebui 1600 dar am alocat 1500 lei 

Domnul primar ; O sa merg la Ministerul Dezvoltarii si vad ce se va rezolva , am 

promisiuni . 

Doamna contabila : Sa terminam cu caminul de la Suslanesti , sa i dam un alt aspect . 

Domnul consilier Postoaca : Sa asigurati si salarizarea .! 

Doamna contabila ; Sincera sa fiu , o luna , doua am cam ramas descoperiti dar 

speram ca prin rectificare bugetara sa asiguram . 

Doamna contabila ; Am preferat sa dam pentru investitii , strategii, studii ,  din 

bugetul local . 

Nemaifiind alte discutii se supune la vot  

HOTARAREA NR   12   se voteaza cu 11 voturi pentru . 
               Se trece la ultimul punct pe ordinea de zi : 
               Proiect de hotarare cu privire la demolarea cladirii Scoala Veche Suslanesti , 
comuna Mioarele , sat Suslanesti      
           Domnul primar : Am mai discutat despre asta si in sedinta trecuta , avem toate 

aprobarile , inclusiv raportul de evaluare care arata o stare de degradare de 98 % . Prezinta 

pericol pentru cetateni ! Trebuie demolata ! Cu materialul care se poate recupera , vedem ce 

putem face . Oricum luam hotararea impreuna in consiliul local . Discutam atunci ! 

 

            Nefiind alte discutii se supune la vot si se voteaza cu 11 voturi pentru   
HOTARAREA NR 13  /10.02.2022 
   



Diverse 
Se inscriu la cuvant : 
Domnul Zipis Ion  Apreciem doamna secretar ca ne ati facut un grup pe watt up unde primim 

in timp util  convocatorul , materialele  si va rog domnilor consilieri sa va abtineti de la orice 

alte comentarii . 

Doamna secretar : Va multumesc , domnule consilier pentru interventie , ati venit in 

intampinarea rugamintii mele si anume de a pastra un caracter oficial . Practic este facil si 

extrem de necesar in comunicarea dintre mine ca secretar si dumneavoastra , consilieri locali . 

Domnul Primar : Am eu cateva raspunsuri pentru domnul consilier Postoaca  

Domnul consilier Poastoaca : Aceste raspunsuri le doresc in scris .  
Domnul consilier Dobrin : As dori sa initiez un proiect de hotarare , cum procedez ? As dori 

detalii in legatura cu procedura de initiere . Adica ceea ce propun , putem supune la vot ? 

Doamna secretar :  Sigur ca da , propunerea dumneavoastra o puteti initia impreuna cu alti 

colegi  trebuie sa fiti  o treime din numarul consilierilor , si in sedinta extraordinara , puteti 

initia si sustine proiectul dumneavoastra . Eu va ajut cu drag !  

               Procedura este stipulata in O.U.G. nr 57/2019 si in Regulamentul de Organizare si 

Functionare a Consiliului local  

 

 

Nemaifiind alte discutii , declaram sedinta inchisa la ora 15 ,30. 

Drept pentru care am incheiat acest proces verbal  

 

Presedinte de sedinta                                                                   Secretar general comuna 

    Contor Romica                                                                          Balan Raluca Ana    
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